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多功能胎压语音播报器说明
Instruction of  Multifunction TPMS

 Voice Broadcaster



通过 通信
communicate by wireless signal



多功能胎压语音播报器×1
Multifunction TPMS Voice

Broadcaster×1

挂绳×1
Lanyard×1

磁吸贴×1
Magnetic Patch×1





手机和多功能胎压语音播报器绑定后方能收到相关数据。

                                                 needs to be received through the binding of 
the mobile phone and the Multifunction TPMS Voice Broadcaster.



5、当出现图D中的“MLD_R03”时,点击此按键进行绑定;
When the "MLD_R03"key in Figure D appears,click this key to bind.

MLD_R03

多功能胎压语音播报器绑定
Binding of Multifunction TPMS Voice Broadcaster

3、进入图C界面后，点击“搜索设备”以查找多功能胎压语音播报器；
After entering the interface of Figure C,click on＂Searching for Device＂to find the Multifunction TPMS Voice 
Broadcaster.

4、短按按钮开启多功能胎压语音播报器，然后长按按钮约5秒,直到按键处的灯处于红蓝交替闪烁,此时播报器进
      入配对模式;

Short press the button to turn on the Multifunction TPMS Voice Broadcaster, and then press the button for
about 5 seconds until the light at the key blinks red and blue alternately, at this time the broadcaster enters
pairing mode.

                                                                                                                                  Figure E appears,the Multifunction 
TPMS voice broadcaster is bound,and finally click＂I Know＂  to exit the prompt box.

6、当听到“绑定成功”语音且出现图E中的提示框时,多功能胎压语音播报器绑定成功,最后点击"我知道了"退出
      提示框;



多功能胎压语音播报器说明
Instruction of  Multifunction TPMS Voice Broadcaster

①

②

③
④

⑤

①   双USB接口：可用于手机充电等;

②   按键：用于开关机以及和手机配对;

③   充电口:  用于给胎压播报器充电;

④   线槽口:  用于与挂绳配合;

⑥

⑦   显示界面: 显示胎压胎温实时情况;

⑧   磁铁圆片:  和磁吸贴配合固定。

1.结构说明
Structure Description

   Dual USB Port:used for mobile phone charging, etc ;

   Button: used for power on / off and pairing with mobile phone;

   Charging port: used to charge the TPMS Voice Broadcaster;

   Wire slot: used for matching with lanyard;

 � Display interface: real-time display of tire pressure and 
    temperature;

    Magnet wafer:fixed with Magnetic Patch. 

2.按键说明
Button  Description 
开机：短按“  ”按键
Turn on:Short press button “   ”

关机：短按“  ”按键约1秒
Turn off:Press the button“   ”for about 1 second

配对模式:长按按键“   ”约5秒并等指示灯处于红蓝交替闪烁
Pairing mode:Press the button“   ”for  about 5 seconds and Wait 
for the indicator light to flash alternately in red and blue

3.显示界面功能说明
Function Description of Display Interface

⑦

⑤   指示灯：显示充电情况和配对模式；
    Indicator light: display charging state and pairing mode;

(1)胎温胎压正常
Normal tire temperature and pressure

蓝色呼吸灯
绿灯

Blue breathing light
Green light

      当所有轮胎的胎压胎温正常时，显示界面的车体轮廓和胎压标
志“   ”呈蓝色呼吸灯状态，四个轮胎呈常绿状态，播报器会播报
“胎温胎压正常，祝您一路平安！”
     When the tire pressure and temperature of all tires are normal, 
the car profile and the symbol “     ”on the interface are displayed 
in blue breathing light status, four tires display in green status,and 
the broadcaster will broadcast “Tire pressure and temperature are 
normal,have a nice trip!”     

(2)胎压胎温异常警报(以左前轮胎为例)
Abnormal Tire Pressure and Temperature Alarm (Take left front tire 
as an example)

绿灯闪烁
Flashing green light

①Low Pressure ;②High Pressure;③High Temperature;④Fast Leak;
⑤Slow leak.

      当出现以下五种胎温胎压异常情况，对应轮胎会一直闪烁，多功
能胎压语音播报器将会通过真人语音播报对应相应异常情况。
①胎压过低；②胎压过高；③胎温过高；④快速漏气；⑤慢漏气。

      When the following five types of abnormal tire temperatures and 
tire pressures occur, the corresponding tires will always flash, and 
the multifunction TPMS voice broadcaster will report the 
corresponding abnormal situation through voice.

(3)发射端电量过低(以左前轮胎为例)
Sensor Battery Alarm(Take left front tire as an example)

     当发射端电量过低时，语音播报“左前轮胎电量过低”将会播报，
对应轮胎会一直闪烁。
     When the battery is too low,the voice alarm“Left front tire battery
 is too low”will play,the tire corresponding to the broadcaster will 
flicker.

绿灯闪烁
Flashing green light

4.指示灯说明

(1)USB充电模式

Indicator Light Description

USB Charging Mode

     当进行播报器充电时，指示灯呈红色并且一直闪烁；当充满电时，
指示灯显示蓝色。
      When charging the broadcaster, the indicator light is red and 
flickers.When fully charged, the indicator light is blue.

⑧

⑥   可旋转上盖:通过旋转可分别显示双USB面和胎压显示面；
Rotatable upper cover: Double USB and tire pressure display
   surfaces can be respectively displayed by rotating; 



        说明：播报器的相关参数通过手机App修改设置。当每次进行系统参数设置、调胎设定、传感器绑定更新操作后，需重新绑定多功
  能胎压语音播报器。
         Note:The relevant parameters of the broadcaster are modified by the mobile phone App.After setting system parameter,setting tire 
  adjustment,or updating sensor binding operation,you need to rebind the Multifunction TPMSt voice broadcaster to update the settings.



规格参数
Specificati口ns

项目 参数
Item Paramete「

士作电压
2.4V-3.3V 

Wock,cg Voltage 

睡眠电流
<3.0uA 

Sleeplcg Cu「「e,t

存股温度
40'C 85'C 

Stocage Temp自「atu「自

工作温度
40'C 85'C 

W口「king Tempecatcce 

工作湿度
95%(MAX) Wo嗣同g Humidity 

工作频率 434Mhz 
Wo『i<lng F「巳quency

脂压监测范围 。－640kpa(0-6.4Bar)
Monlloelng cange of ti「e p「essure

1由温监测范围 40'C BO'C 
Manito『Ing 「ange of tl「e tempe「ature

电池喜量 140mA(CR1632) 
Batte叩Capacity

电池使用寿命 约二军｛按每天行驶四小时）
Service Life Of Batte「y About 2 yeacs (Dnvlng fou「 houcs pe「 day)

重量 B.Bg企0.5g
Weight 
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3、多功能胎压语音播报器没有声音。
确认多功能胎压语音播报器是否完成绑定;胎温胎压电量无异常时，多功能胎压语音播报器不会播报。

No sound in the Multifunction TPMS voice broadcaster. 

Confirm whether the  Multifunction TPMS voice broadcaster has completed binding; when there is no abnormality, the broadcaster 
will not broadcast.

broadcaster



FCC Statement
-This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try 
to correct the interference by one or more of the following measures:
-• Reorient or relocate the receiving antenna.
-• Increase the separation between the equipment and receiver.
-• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected.
-• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
-Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could 
void your authority to operate this equipment.
-This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause undesired operation.
-
-RF Exposure Information
-
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be use d in 
portable exposure condition without restriction.
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